
Záznam zo IV. zasadnutia  

Komisie kultúry, školstva a športu  

konanej dňa 19.6.2023 

 
 

Predseda komisie:   Mgr. Marián Horenský, PhD. 
 
Prítomní:                        Ing. Marcela Pavličková, PhD.; Mgr. Ľubica Fedorová; Ing. 

Roman Matoušek; Iveta Adamčíková; Bc. Dávid Karľa; Ing. Milan 
Pach; František Palkó; Matúš Nemec; Ing. Katarína Mamáková  

 
Ospravedlnení:             Iveta Zelinková; Mgr. Pavol Popovec; Bc. Marián Podolinský 
 
Za MiÚ:                           Klaudia Eliášová 
 
Pozvaní:            
 
Hostia:     
 
Program:  

1. Schválenie programu rokovania 
2. Uskutočnené podujatia 
3. Pripravované podujatia  
4. Záverečný  účet  Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  a celoročné hospodárenie za rok 

2022               
5. Výročná správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2022         
6. Informatívna správa z rokovaní MZ (oblasť kultúry, školstva a športu)                                            
7. Rôzne  
8. Záver 

 

1. Schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol p. Matoušek, ktorý zároveň privítal všetkých členov 
komisie. Komisia bola uznášaniaschopná. Neprítomných členov ospravedlnil. Oznámil, že 
predseda komisie, p. Horenský, bude z pracovných dôvodov meškať. Nakoľko nik 
z prítomných nemal žiaden bod na doplnenie programu rokovania, hlasovalo sa o programe 
rokovania.  
Návrh na uznesenie č. 20230619/1: 

 „KKŠaŠ schvaľuje program IV. zasadnutia KKŠaM.“ 
(  8   -   0  -   0  ) 

 
 

2. Uskutočnené podujatia 

P. Matoušek s p. Eliášovou informovali o zaslaných vyúčtovaniach podujatí: 
- Jubilanti; 
- Sadenie hrabu a zakopanie časovej kapsule; 
- Zbierka šatstva II; 



- Deň detí na KVP; 
- Olympiáda seniorov. 

Členovia komisie  vyjadrili svoje postrehy k uskutočneným podujatiam, na ktorých sa 
zúčastnili. 
Návrh na uznesenie č. 20230619/2: 

 „KKŠaM berie na vedomie informáciu o uskutočnených podujatiach.“   
(  8   -   0  -   0  ) 

 
 

3. Pripravované podujatia 

P. Matoušek s p. Eliášovou informovali o plánovaných kultúrno-spoločenských 
a športových podujatiach na najbližšie obdobie. V rámci letných mesiacov sa uskutoční 
niekoľko podujatí, ktoré bude MČ organizovať v partnerstve. Budú sa konať aj podujatia, 
ktorými si budeme pripomínať 40. výročie sídliska.  
Návrh na uznesenie č. 20230619/3: 

 „KKŠaM berie na vedomie informáciu o pripravovaných podujatiach.“    
(  8   -   0  -   0  ) 

 
 

4. Záverečný  účet  Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  a celoročné hospodárenie za 
rok 2022               

P. Matoušek informoval o obsahu Záverečného účtu s dôrazom na oblasť kultúry 
a športu.  
Návrh na uznesenie č. 20230619/4: 

„KKŠaM odporúča MieZ schváliť Záverečný účet Mestskej časti Košice-Sídlisko KVP a 
celoročné hospodárenie za rok 2022.“ 

(  9   -   0  -   0  ) 
 
 

5. Výročná správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok                      

P. Matoušek informoval o obsahu Výročnej správy. P. Nemec pripomenul, že v ďalšej 
Výročnej správe by mala byť aj zmienka o mládežníckom parlamente, o jeho aktivitách 
a činnosti. P. Matoušek prisľúbil, že sa tomu bude venovať pozornosť.  
Návrh na uznesenie č. 20230619/5: 

„KKŠaM odporúča MieZ vziať na vedomie Výročnú správu Mestskej časti Košice - Sídlisko 
KVP za rok 2022.“ 

(  8   -   0  -   1  ) 
 
 

6. Informatívna správa z rokovaní MZ (oblasť kultúry, školstva a športu)                        

P. Horenský informoval o bodoch z ostatného Mestského zastupiteľstva, ktoré svojím 
významom bolo vhodné odprezentovať aj na KKŠaM. V materiáloch k danému bodu sa 
hovorilo o 

- potvrdení uznesenia Mestského zastupiteľstva v Košiciach č. 125 zo dňa 14. marca 
2023, ktorého výkon bol pozastavený (Zmeny zástupcov zriaďovateľa v radách škôl a 
školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Košice); 

- informácii o realizácii projektu skatepark na KVP; 



- Grantovom programe na rok 2023 - schválenie dotácií úspešným žiadateľom 
grantovej výzvy (oblasť kultúry a kreatívneho priemyslu). 

Návrh na uznesenie č. 20230619/6: 
„KKŠaM berie na vedomie Informatívnu správu z rokovaní MZ (oblasť kultúry, školstva a 
športu).“    

(  10   -   0  -   0  ) 
 
 

7. Rôzne 

P. Nemec sa dopytoval ohľadom možnosti obnovenia súťaže, ktorá sa týkala 
predzáhradiek. Bolo zvykom, že sa konala každý druhý rok. Pri návrhu pre rok 2024 bude 
možné o tomto podujatí rokovať.  

P. Horenský pripomenul opäť možnosť zapojenia sa do distribúcie občasníka KVaPka. 
Poprosil zároveň všetkých, ktorí sa distribúcie zúčastňujú, aby sa dodržiaval harmonogram 
distribúcie.  
 
 

8. Záver 

P. Horenský na záver ukončil zasadnutie komisie a zúčastneným poďakoval za účasť 
a spoluprácu na zasadnutí komisie. 

 
                                   Mgr. Marián Horenský, PhD., v. r.  

                                                                                                                                   predseda Komisie KŠaM            
Zapísal:  Mgr. Marián Horenský, PhD. 


